

Protokoll styrelsemöte nr 4, 9 april 2025

Plats: LOK-gården

Närvarande: Ebba Hedegård, Eva-Karin Jönsson, Johan Knutsson, Johan Pettersson, Julia Modig Tjärnström, Lena Fröberg, Maria Lillieström, Per Magnusson och från ungdomskommittén Johan Åtting.

Anmält förhinder: Mattias Nilsson

1. Mötets öppnande, dagordning

Kvällens möte var det första med den nya styrelsen. Vi inledde mötet med att lite kort presentera oss. Därefter öppnade ordförande Ebba mötet. Dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

Föregående protokoll, nr 2 och nr 3 godkändes och lades till handlingarna.

Lena berättade från den kursdag som hölls den 22 mars i Borensberg. Anita och Michael Wehlin höll i kursen som hade 22 deltagare. Kursen arrangerades av Tjällmo-Godegårds OK i samarbete med RF-SISU och Östergötlands OF.

3. Interimsbeslut

Inga interimsbeslut har fattats under perioden sedan det senaste styrelsemöte.

4. Ekonomi

Julia redogjorde för ekonomin. Inga större händelser att rapportera.

5. Information från SOFT

a) Distriktsmöte #2 2025

Information till distriktsordförande och andra intresserade. Denna träff informerade om förbundets ekonomi och verksamhetsberättelse för 2024.

Ett annat tema var information kring framtidsträffen 2 april.

b) Framtidsträff, 2 april

Per och Ebba deltog vid den digitala träffen och visade en presentation från träffen.

Träffen hade tre teman:

Föreningsutveckling

Ledarsatsning

Evenemang

Vi diskuterade utifrån presentationen.

SOFT erbjuder fortbildning till distrikt och distriktets klubbar, Positiv föreningsutveckling.

Ebba tar kontakt med Lasse Greilert för mer information, t ex omfattning, datum.

Ebba bjuder därefter in klubbarna till digital träff för att berätta mer och för att kolla

intresset för att delta i fortbildningen

- c) Det saknas arrangörer till SM 2026: långdistans, medel och stafett, ultralång och även till Swedish League final
Klubbar i distriktet har tillfrågats, men ingen intresserad klubb har hört av sig. Det krävs god framförhållning, till exempel med kartor för att ordna så stora arrangemang.

6. Skrivelser och rapporter

- a) Rundabordssamtal om skogen, 25 februari i Linköping
Ebba deltog. Fokus var på skogsbruk och behov av att skydda miljöer.
Kanske inte så mycket som direkt berörde vår idrott, men det var ändå bra att vara med!
- b) Östergötlands Idrottshistoriska Sällskap, medlemstidning #1 2025
Vi är medlemmar i föreningen och får medlemstidningen.

7. Information från ungdomskommittén

Behövs flera ledamöter till ungdomskommittén, ev någon på gång.
Det saknas ansvarig för Distriktsmatchen 2025, finns en "Plan B"
Inför 2026 saknas ansvarig för GM.
Nya västar är beställda + komplettering av tävlingsdressar.

8. Övriga frågor

- a) Beslut om dispens för medföljare pga. sjukdom. Dispensen gäller en löpare från Tjalve OK.
Styrelsen beslutade att ge dispens.
Beslutet skickas vidare till SOFT för godkännande.
- b) Styrelsen ska göra en gemensam inventarielista för ÖOF:s klubbar.
Mattias får i uppdrag att göra ett förslag som Per kan lägga upp på hemsidan.
Förslag: - Klubb
- Kontaktperson
- Mail
- Telefon
- Datum som uppgifterna lämnades
- Utrustning
- Fritext med mer beskrivning av utrustningen
- Plats som utrustningen finns på
- Pris
- Antal
- c) Ledamöter till valberedningen
Det saknas ledamöter till valberedningen. Marianne Nyman, TGOK jobbar med frågan för västra sidan och Maria Lillieström mellersta delen.

d) Medlemmar till arrangemangskommittén

Sören Nilsson Påledal har tagit på sig fler uppgifter i kommittén och är sammankallande efter att Björn Karlsson har slutat i kommittén. Sören är kontaktperson till SOFT kring arrangemang.

Några medlemmar på väg att trappa ner: Per Carlborg, Johan Persson

Det behövs förstärkning kring kartkontroll – ett uppdrag som sker löpande. .

Likaså behövs någon som kan ta ansvar för mark- och viltfrågor.

Arrangemangskommittén har sitt nästa möte i maj.

e) Elitstöd

Vi diskuterar när vi ger elitstöd vid öppen plats på landslagsläger.

Enligt ÖOFs regler ska det vara en elitsatsning, en seriös satsning. Klubben skickar in ansökan.

9. Mötets avslutande

Ebba tackade för kvällens diskussioner och avslutade mötet.

.....
Mötets ordförande

.....
Sekreterare